The Commonwealth of Australia

The Commonwealth of Australia is a self-government federal state. It has six states: new south Wales, Victoria, Queens land, south Australia, western Australia and two internal territories. It is situated in the southwestern of the Pacific Ocean. The area of this country has 7000000 square kilometers. Australia is the largest island in the world and the smallest continent. The Dutch were the first Europeans to visit Australia. In the 1770 the English captain James Cook discovered the East Coast of Australia. Nearly 20 millions people live in Australia. The capital of the country is Canberra, this city become a capital in 1927. Federal government works in Canberra in the government buildings. There are no industrial plants in the town. The population of Canberra is about 300 000 people. There are many sits in the city. They are the buildings of Australian academy of sings, the Australian national university and others. There are two big industrial cities in Australia: Sydney and Melbourne. Australian climate is dry and warm. Australia is situated in the Southern Hemisphere and that is why it has summer when we have winter. January is the hottest month in Australia. 

Australia is separated from many countries. The animals in Australia have developed differently. They are interesting. You can see the dingo, wild dog which killed others animals in night, the kangaroo and many parrots there. There are many and lakes in the country. Australia is an industrial country. It has coil, nickel, zinc and gold. Australia is one of the most important produces of metals and minerals. It exports wool production, meat, fruit and sugar. The Australia is situated near the ocean. Melbourne, Sydney and Brisbane are the ports of the country. There are many universities, theaters and museums in Australia. There are some political parties in Australia: the liberal party, the labor party and two socialist parties of Australia. 

Перевод текста: The Commonwealth of Australia

Содружество Австралии - федерация самоуправления. Это имеет шесть государств: Новый Южный Уэльс, Виктория, земля Куинса, Южная Австралия, Западная Австралия и две внутренних территории. Это расположено в юго-западном из Тихого океана. Область этой страны имеет 7000000 квадратных километров. Австралия - наибольший остров в мире и наименьшем континенте. Голландцы были первыми европейцами, которые посетят Австралию. В 1770 английский капитан Джеймс Кук обнаружил Ист-Кост Австралии. Почти 20 людей миллионов живут в Австралии. Капитал страны - Канберра, этот город становился капиталом в 1927. Федеральное правительство работает в Канберре в правительственных зданиях. В городе нет никаких индустриальных заводов. Население Канберры - приблизительно 300 000 человек. Есть, многие сидят в городе. Они - здания австралийской академии, поет, австралийский национальный университет и другие. В Австралии есть два больших индустриальных города: Сидней и Мельбурн. Австралийский климат сух и тепл. Австралия расположена в Южном Полушарии, и именно поэтому это имеет лето, когда мы имеем зиму. Январь - самый горячий месяц в Австралии. 

Австралия отделена от многих стран. Животные в Австралии развились по-другому. Они интересны. Вы можете видеть динго, дикая собака, которая убила животных других ночью, кенгуру и много попугаев там. Есть многие и озера в стране. Австралия - индустриальная страна. Это имеет катушку, никель, цинк и золото. Австралия - один из самых важных, производит из металлов и полезных ископаемых. Это экспортирует производство шерсти, мясо, фрукты и сахар. Австралия расположена около океана. Мельбурн, Сидней и Брисбен - порты страны. Есть много университетов, театры и музеи в Австралии. В Австралии есть некоторые политические стороны: либеральная партия, трудовая сторона и две социалистических стороны Австралии.

